
AA 000174

Electronically Filed
Oct 04 2019 03:46 p.m.
Elizabeth A. Brown
Clerk of Supreme Court

Docket 79437   Document 2019-41261



AA 000175



-1- 

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

Case Number: C-18-330650-1

Electronically Filed
12/21/2018 8:33 AM
Steven D. Grierson
CLERK OF THE COURT

AA 000176



-2-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000177



-3-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000178



-4-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000179



-5-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000180



-6-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000181



-7-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000182



-8-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000183



-9-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000184



-10-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000185



-11-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000186



-12-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000187



-13-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000188



-14-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000189



-15-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000190



-16-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000191



-17-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000192
Docket 79437   Document 2019-41261



-18-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28
15

AA 000193



-19-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000194



-20-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000195



-21-

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

26

27

28

AA 000196



Page 1 

1

2

3

4

5

6

7

8

9

10

11

12

13

14

15

16

17

18

19

20

21

22

23

24

25

RTRAN 

DISTRICT COURT 

CLARK COUNTY, NEVADA 

STATE OF NEVADA,

                    Plaintiff,

vs.
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Las Vegas, Nevada, Friday, January 18, 2019 

[Case called at 9:09 A.M.] 

  THE COURT:  All right.  Are both sides ready to proceed? 

  MS. WECKERLY:  Yes, Your Honor. 

  MR. MANN:  Yes, Your Honor. 

   

  MS. WECKERLY:  The first witness, Your Honor, is Dean 

opportunity to review the video of the interview itself. 

  THE COURT:  Part of it. 

  MS. WECKERLY:  Okay.  So just for  

  

my desk.  I ran in here without them.  Now I have everything, thank you. 

  MS. WECKERLY:  So for efficiency purposes  

  THE COURT:  Okay. 

   MS. WECKERLY:  -- I was going to limit my direct to kind of 

 

   

Mr. Mann can proceed however he wants relating to the video.  If he 

wants to go to a particular part of the video and ask the detective about 

in here 

together and watch the video. 

   MR. MANN:  Thank you. 
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   THE 

avoid, correct? 

   MS. WECKERLY:  Yes. 

   THE COURT:  All right. 

   MR. MANN:  Efficiency. 

   THE COURT:  So  

           MS. WECKERLY:  And he -- I in 

the ante room.   

DEA  

  [Having been called as a witness and first duly sworn, testified as 

follows:] 

   THE CLERK:  Thank you.  Please have a seat.  State and 

spell both your first and last names for the record. 

   Kelley, D-E-A-N O- -K-E-L-L-E-Y. 

 

  BY MS. WECKERLY: 

  Q All right.  Sir, how are you employed? 

  A  

  Q And do you have other employment with Metro? 

  A ator. 

  Q And were you working as a cold case detective back in 

January of 2018? 

  A Yes, I was. 

  Q Prior to working as a cold case detective, were you employed 

with Metro? 
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  A Yes. 

  Q And in what capacity? 

  A My last nine years with homicide as detective. 

  Q And then you retired and then ultimately started working on 

cold cases? 

  A  

  Q Was one of the cold cases that you worked on involving a 

suspect by the name of Arthur Sewell? 

  A Yes. 

  Q Okay.  And you recall the homicide in which 

suspect, what year that took place in? 

  A Nineteen Ninety-Seven. 

  Q So sort of moving to January of 2018, was, on the 11th of 

January, was there a point in time when you and another detective from 

cold case were attempting to conduct an interview with Mr. Sewell? 

  A 

up to Reno. 

  Q And for the record, do you see Mr. Sewell in the courtroom? 

  A Yes, I do. 

  Q  

  A  

has a CCDC dark blue outfit on. 

   THE COURT:  The record will reflect identification. 

  Q So can you explain to the Court sort of the logistics of how it 

was that you go to Reno to interview Mr. Sewell? 
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  A We had through our investigator specialist, Debbie Flarity, she 

had located Mr. Sewell working at Tesla up in Reno. 

  Q And prior to arriving in Reno, did you make contact with Reno 

law enforcement to explain you were coming up there or requesting any 

sort of assistance from them? 

  A Yes, we did. 

  Q And can you describe what was arranged between the two 

police departments? 

  A It was actually days in advance we let Reno PD know that we 

were going to be coming up, and they had gathered some plain clothes 

detectives in advance and determined where Mr. Sewell was living in the 

apartment complex, and also just conducted some casual surveillance to 

determine what time he was getting home from work on a regular basis. 

  Q Okay.  And specifically on the 11th when the interview of Mr. 

Sewell was conducted, where was it initially that you went to make 

contact with him? 

  A We went to the apartment complex where he was staying, i

a gated community, with plain-clothes detectives from Reno, and we just 

waited in our vehicle until his truck pulled into the apartment. 

  Q The vehicle you were in, can you describe what it was or what 

it looked like? 

  A It was a rental car, I believe a Chevy; it was black. 

  Q Not a police vehicle? 

  A No. 
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  Q And yourself and Detective Heffner, how were you both 

dressed? 

  A In plain clothes.  I know I was wearing jeans and a polo shirt. 

  Q Okay.  About how many Reno officers were there? 

  A  

  Q And were they in uniform or in police vehicles? 

  A No, they were in plain vehicles and they were in plain clothes, 

and not all of them became visible.  They were throughout the apartment 

complex.  Only two of them exited their vehicle to talk to Mr. Sewell when 

he got out of his truck. 

  Q And at the point Mr. Sewell gets out of his truck, is it morning, 

afternoon, evening? 

  A  

  Q Okay.  So he drives into the complex and parks and gets out 

of his vehicle? 

  A  

  Q And were you and Detective Heffner the first officers to 

approach him or was the Reno officers? 

  A The Reno officers did initially, and you could  we could hear 

them as we left our vehicle.  We could hear them introducing themselves 

and letting Mr. Sewell know that there were some investigators from Las 

Vegas that wanted to talk to him. 

  Q And the officers, just again, that approached him, they were in 

plain clothes? 

  A  
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  Q Any weapons drawn, anything like that? 

  A No. 

  Q When they approached Mr. Sewell, you said you could hear 

them explain that there were some officers from Las Vegas that wanted 

to speak with him? 

  A  

  Q Was there a point in time when either yourself or Detective 

Heffner got out of the rental car? 

  A Yes we did. 

  Q Was it at that point? 

  A It was.  We saw them, we saw the Reno detectives start 

walking towards Mr. Sewell and so we exited our vehicle and we started 

introduce themselves and tell Mr. Sewell that we needed to talk to him. 

   THE COURT:  What did  how did they introduce themselves? 

   THE WITNESS:  They just identified themselves as Reno 

police officers and that they  then they immediately said that there were 

some Las Vegas investigators that wanted to talk to him. 

   THE COURT:  Okay. 

  Q And at that point, did yourself and Detective Heffner introduce 

yourselves to Mr. Sewell? 

  A Yes, we did. 

  Q When you were getting out of the vehicle, did yourself or any 

of the officers for that matter have any kind of weapon or anything in your 

hands? 
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  A No. 

  Q  

  A  

  Q Once you introduced yourself and Detective Heffner 

introduced himself to Mr. Sewell, what was the conversation after that? 

  A Investigator Heffner talked to him primarily but explained to 

him that we needed to go over some things with him and that we asked 

him if he was willing to accompany us back to the Reno Police 

Department to have that conversation, and he agreed. 

  Q Okay.  At that point, do people get in vehicles? 

  A Yes. 

  Q Where  in what vehicle did Mr. Sewell get in? 

  A 

we walked back to our rental car as he went with the Reno detectives 

and rode with them. 

  Q And do you recall where or, actually, could you see where he 

sat in that vehicle? 

  A Yes, in the right front passenger seat. 

  Q 

right front passenger? 

  A Corrrect. 

  Q And was there another officer in the car? 

  A I recall that somebody sat in the back seat, yes. 
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  Q The entire time that you were in the parking lot of the complex 

until Mr. Sewell got in the vehicle, did you see anyone pat him down for 

weapons or anything like that? 

  A  

  Q Anyone search him in any respect? 

  A No, nor handcuff him, no. 

  Q Okay.  So he gets in the vehicle with the two Reno detectives 

and I assume you and Detective Heffner get back in your car? 

 A Yes, we did. 

 Q At that point, is it a straight drive to the Reno Police 

Department? 

 A Yes. 

 Q Once you arrive at the Reno Police Department, where do you 

go? 

 A We went in the front of the  of the police station and, and Mr. 

Sewall went with the Reno detectives, and they took him back to the 

room where we spoke with him. 

 Q Did you specify which room or what kind of room that you 

wanted to use for the interview? 

 A 

we could talk. 

 Q Okay.  And the room that you ultimately end up in, are you in 

there first or is it the Reno people in there first and then you arrive; do 

you recall? 
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 A Mr. Sewall was in there first, then we came through the 

building and right  went right back to where he was. 

 Q Okay.  At the time he was in the room, was he handcuffed to a 

bar or confined?  Or did anyone have a weapon out? 

 A 

 nobody placed him in handcuffs 

or anything like that. 

  THE COURT:  Was it like a conference room or what kind of a 

room was it? 

  THE WITNESS:  It was more like a victim witness room, Your 

Honor.  Like  it had couches and there were some stuffed animals over 

in the corner.  It looked like where you might take children to be 

interviewed. 

  THE COURT:  Okay. 

  THE WITNESS:  It was very casual. 

  THE COURT:  Okay.  Is there like a desk or a table or  

  THE WITNESS:  There was a round table. 

  THE COURT:  Okay. 

  THE WITNESS:  I sat on the furthest side of the table furthest 

from the door and then Investigator Heffner sat to my right and Mr. 

Sewall sat with the  sat at the door  or the chair closest to the door. 

  THE COURT:  Okay. 

   

Can I approach? 
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me. 

  MS. WECKERLY:  I know. 

  THE WITNESS:  Yes, Your Honor, I understand. 

  MS. WECKERLY:  I know.  You knew what was coming. 

BY MS. WECKERLY: 

 Q 

 

  Do those photographs depict the interview room that you use 

to conduct the interview of Mr. Sewall? 

 A they were all the way 

up to the top, so there  those windows were clear and I remember there 

see them in this 

photograph. 

 Q And in fairness these were taken recently at our request by 

the Reno Police Department? 

 A Yes. 

 Q State moves to admit 1 through 4. 

  THE COURT:  Any objection? 

  MR. MANN:  No objection as to demonstrative. 

  THE COURT:  All right.  Those will be admitted. 
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  MS. WECKERLY:  So Detective Kelly can you  Your Honor, I 

u prefer him 

just to describe them to you? 

   

the overhead. 

  MS. WECKERLY:  Okay. 

  THE COURT:  Then we can all look at them together.   

  MS. WECKERLY:  Thank you. 

  THE COURT:  That way defense counsel can know  

  MS. WECKERLY:  Sure. 

  THE COURT:  -- if he was talking about it.  You know, you can 

just point  we can all figure it out.  It probably would be easy. 

   on, Judge. 

   

   

[Colloquy between Counsel] 

  THE COURT:  I

fashioned way. 

   

pictures  

  THE COURT:  Okay. 

  MS. WECKERLY:  --  

  MR. MANN:  Technology is great until you want to use it. 

  THE COURT:  Right.  Well 

around like  
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  THE MARSHAL  

this new stuff. 

   

  with 

this photo if -- 

  MR. MANN:  Do you mind if I just come up? 

  THE COURT:  Yeah.  I was going to say, Mr. Mann, if you 

want to stand up here at the witness stand, we can all  

  MS. WECKERLY:  We can all look on. 

    I can see. 

BY MS. WECKERLY:   

 Q four.  

 can you see it from the ....So can you describe  

that photograph? 

 A This is the  

we were dealing with.  It almost looks like a  almost like a storefront, like 

maybe they had added onto the building  to the both store door. 

 Q  in that photograph and floor that 

are down.  Is that  are those the blinds that you were speaking of 

earlier? 

 A Right.  I 

have been pulled all the way to the top. 

 Q And so the  when the windows or the glass panes are 

obviously see through? 
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 A Correct. 

 Q Okay.  And the room itself  this is  four is sort of the 

entryway into that room. 

 A  

 Q Is there any kind of locking mechanism or any extra security 

on that door that you noticed when you were up there? 

 A 

 if you had a twist on the other side 

or if you had to use the key like you would normally in a store, it was that 

type of a door. 

 Q Okay  one

the room looking towards that door. 

 A It is, and unfortunately the blinds are covering where that dead 

bolt would be if it  if it did have a twist on it.  It was  we never even 

considered locking that so. 

 Q  

 A Yes. 

  THE COURT:  I was going to ask that. 

 Q And can you, maybe for the Court, describe where  if you 

can, in that photograph, point out where everybody was positioned in 

relation to the front door. 

 A I was sitting here so basically that was the view that I had. 

  THE COURT:  So you were sort of facing towards the wall -- 

  THE WITNESS:  Mm Hmm. 

  THE COURT:  -- even with the door?   
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  THE WITNESS:  I was kind of  

  THE COURT:  Is that fair? 

  THE WITNESS:  --  this is a couch -- 

  THE COURT:  Okay. 

  THE WITNESS:  -- that matches that chair

 

 

say 12 by 15 room.  Investigator Heffner sat there, I sat here, and Mr. 

Sewall sat over here. 

BY MS. MS. WECKERLY:   

 Q So was there anyone, either yourself or Detective Heffner, 

the door? 

 A No. 

 Q 

about that but  

 A Mm. 

 Q -- those are the couch and the chair that you were describing? 

 A Right.  This is around  so this is the -- couch sits on the back 

so the door is right here.  And then that little L shape and another couch 

is over   to start working now.    

 Q And looking at that angle, can you just point out where 

everybody was again. 

 A Mr. Sewall was here.  I was in this  stuck in this corner here.  

And Investigator Heffner was there.   

 Q Okay.  And then the last  
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 A He was standing here just  in this general area kind of 

moving over at that  because he was sitting in a chair before. 

 Q  the room 

and the  I guess the table? 

 A Correct.  From that, that second couch that was along the 

toy box and stuff where they had for kids. 

 Q Thank you.   

  So once you were all in the room, did yourself or Detective 

Heffner handcuff Mr. Sewall at all? 

 A No. 

 Q Did you pat him down for weapons? 

 A  No. 

 Q Did you tell him where he needed to be seated? 

 A No. 

 Q In your experience as a homicide detective and cold case 

detective, have you interviewed suspects before? 

 A Yes, I have. 

 Q 

suspects, how would you describe that room  those types of rooms in 

contrast to this one? 

 A Well a standard interview room is, is drastically smaller.  The 

ones that we have over at MLK and Alta are probably 6 by 8 or 6 by 10 at 

the most.  A couple of them are deeper and they do have a fixed table 

 

AA 000212



 

Page 17 

 

1

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

 

ed to the wall on the backside or onto the table in a 

couple of the interview rooms.   

 Q And had, had you wanted that type of room, certainly the 

Reno Police Department probably had that type of room available. 

 A Yes, they do. 

 Q But you  this interview was conducted in this more office like 

room? 

 A Yes. 

 Q Okay.  So once  once you all sat down, obviously you had 

introduced yourselves to Mr. Sewall back at his apartment.  Was there a 

videotape going of the interview or of the contact with Mr. Sewall? 

 A Yes, there was. 

 Q And was that requested by yourself and Detective Heffner, 

how do you know when the video from the time you guys got in the 

room? 

 A Yes. 

 Q And once you were in the room, was there any request made 

 

 A Yes.  Well, actually Investigator Hefner suggested we all turn 

 

 Q Did anyone take either I guess either yourself or Detective 

 from him? 

 A  

 Q You asked him to turn it off? 

 A  
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 Q Is that something that you typically do in witness interviews so 

 

 A Yes, even 

  

 Q  

 A Correct. 

 Q Once the interview started, was there any, I guess, discussion 

about the interview being terminated at the request of Mr. Sewall if he 

had wanted to? 

 A Yes.  Early on. 

 Q And was Mr. Sewall issued Miranda warnings during this 

interview? 

 A No, he was not. 

 Q And why was that? 

 A Well, number one, in custody.  And he had  he had 

accompanied us back to the Reno police station voluntarily on his own.  

We discussed that as well. 

 Q And during the interview, did Mr. Sewall ever say he wanted to 

terminate the interview? 

 A No. 

 Q Did he ever request like a break, I  you know, I need to use 

the restroom or I need some water or anything like that? 

 A No, as I recall the only request that he made of us was at one 

point that he able to call his wife and we told him that he would be able to 

do that. 
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 Q Okay.  And was that request actually fulfilled? 

 A Yes, it was. 

 Q Was there any point during the interview where  that you 

recall where voices were raised or he was threatened? 

 A No, not at all. 

 Q Was there any point in the interview where either yourself or 

Detective Hefner lied to him about what the state of the evidence was? 

 A No. 

 Q Was there any point in the interview where, I mean, where a 

weapon was drawn or anything like that? 

 A No. 

 Q At the  at the conclusion of the interview, was there 

discussions with Mr. Sewall about how he was treated during the 

interview? 

 A Yes, there was. 

 Q And do you recall whether or not he expressed that he was 

mistreated at all during the interview? 

 A He acknowledged that he was not.   

 Q Okay.  Did he also acknowledge that, you know, he had come 

there voluntarily? 

 A Yes. 

 Q At the conclusion of the entire interview with the Las Vegas 

Metropolitan representatives, was Mr. Sewall taken into custody? 

 A Yes, he was. 

 Q And what was he taken into custody on? 
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 A Reno Police Department took him into custody for the ex-felon 

failure to register. 

 Q Was that issue discussed during your interview with Mr. 

Sewall? 

 A Yes.  We discussed that possibility but  up to us; it 

 

 Q At the time you were interviewing him, did you know whether 

or not Reno was going to take him into custody? 

 A No. 

 Q Did you give him any kind of assurance regarding what Reno 

was going to do with that charge? 

 A No. 

 Q But you  you did mention that that was a possibility? 

 A Yes. 

 Q And he chose to continue interviewing with you? 

 A  

 Q And ultimately, at the end of the interview, Reno decided to 

take him into custody on their charge? 

 A  

  THE COURT:  And was that done by the two  one of  one or 

both of the two officers who had initially made contact with Mr. Sewall? 

   

  THE COURT:  Okay. 

  THE WITNESS:  -- if it was  if it was one of those.   
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  pass the witness, Your 

Honor. 

  THE COURT:  All right, Mr. Mann. 

  MR. MANN:  Thank you, Your Honor. 

CROSS-EXAMINATION 

BY MR. MANN: 

 Q ou said that you retired from Metro, is that 

correct? 

 A Yes, I did. 

 Q You are currently employed from the State Court Marshal 

Office, is that correct? 

 A Yes, District Court  Eighth Judicial District Court. 

    I just 

 

  THE WITNESS:  Yes, Your Honor. 

  THE COUR  

   

  THE COURT:  Like this fellow over here -- 

  THE WITNESS:  Exactly. 

  THE COURT:  -- Kenny Hawkes, right? 

  THE WITNESS:  Yes. 

  THE COURT:  Okay.  And just to be clear it  ounty 

employees.  Only the judges are State employees. 

  MR. MANN:  Thank you, Your Honor.   

BY MR. MANN: 
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 Q And as a County Court Marshal, what are your duties, 

currently?  

 A  

 Q  

 A  

 Q Okay.  How long have you been employed in that capacity? 

 A  

 Q Okay.  Now in January of 2018 you were not in that capacity, 

correct? 

 A No, I was not. 

 Q Okay.  And you had retired from Metro but you were working 

cold cases, is that correct? 

 A 

homicides. 

 Q So about this time it was 2 and ½ years you had been working 

cold case homicide? 

 A Correct. 

 Q Okay.  And how were you getting paid to do this? 

 A Through the  

 Q Are you getting a salary  

 A -- from the County. 

 Q -- from Metro? 

 A -time position, so a maximum of 19 hours a 

week.  We gave them more than that, then they paid for it, paid us for it.  

The welcome to Wal-  it was -- 

AA 000218



 

Page 23 

 

1

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

 

 Q What, what does that mean, welcome to Wal-Mart money? 

 A  

hourly wage. 

 Q Okay. 

 A 

 

 Q Okay. 

  THE COURT:  And you may not know this but there was a 

critical labor shortage declared for the marshals which is why people who 

are retired in PERS such as retired police officers are able to work as 

County marshals.  So  it -time, full-time or 

 

  MR. MANN:  Thank you, Your Honor. 

  THE COURT:  -- that and not have it 

take away from their PERS. 

  THE WITNESS:  Correct. 

  THE COURT:  I think it was the Legislature right, Kenny? 

  THE MARSHAL:  Yes. 

  THE COURT:  Declare a critical  authorize that so.   

   

  MR. MANN:  Thank you. 

BY MR. MANN: 

 Q But you were working through Metro getting an hourly wage to 

do these cold cases? 

 A  
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 Q Okay.  Now when you had met with Mr. Sewall you had told 

him that or Mr.  Sergeant Hefner had said that you guys were there on a 

federal grant. 

 A  

 Q Okay.  And did you have direct contact with that federal grant 

or is that just what they would just give Metro and Metro then hired you 

guys out? 

 A Correct. 

 Q Okay. 

 A 

comes from the County. 

 Q Okay.  So no matter what you did you got paid for 19 hours a 

week? 

 A Nineteen hours a week, correct. 

 Q As long as you worked those 19 hours? 

 A Exactly. 

 Q Okay.  A

to go and investigate? 

 A Well it depends.  I mean, we had detectives that were retiring 

that asked us to  so officially a case is cold when no detective assigned 

to that case is in homicide.  So if they retire or if they transfer or if they 

gotten confessions on 25 year old cases that came to us based on DNA 
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or fingerp

 -up. 

 Q Okay.  And so you had some new information in this cold case 

 

 A  

 Q -- and led you to suspect Mr. Sewall, correct? 

 A  

 Q Okay.  And you had testified that you had reached out to the 

Reno Police Department to, once you knew that Mr. Sewall was in the 

Reno area, to find out more information. 

 A  

 Q Okay.  And did you tell the Reno Police Department what kind 

of case you were investigating Mr. Sewall about? 

 A  

 Q Okay. 

 A Investigator was the point of contact for them, but 

 

 Q rgeant Hefner 

would have reached out and said, hey, we have this murder case, can 

you look into this particular person? 

 A Absolutely. 

 Q Okay.  And so then on January 11, 2018, you had testified that 

there were five different Reno police department officials in the area of 
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 A 

there were more people than that in there, but approximately five is what 

I was aware of. 

 Q  out 

there to confront Mr. Sewall, there was a briefing with the Reno Police 

Department?   

 A Correct. 

 Q Okay.  And in your estimation, how many people were in that 

briefing? 

 A  

 Q Okay.  And were these just regular patrol officers or higher 

ups? 

 A My impression is they were almost all detectives and one 

sergeant was in there. 

 Q Okay.  So, so not just regular run of the mill officers, these 

were seasoned officers that have made it to the grade of detective?  

 A Correct. 

 Q Okay.  And 10 of them were there all discussing a potential 

murder suspect? 

 A Correct. 

 Q Someone that has a previous felony conviction? 

 A Yes. 

 Q 

PD believed that he had failed to register? 

 A Correct. 
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 Q Okay.  And so, are you saying then that in that briefing it was 

never discussed that Reno PD would have a claim to arrest him for 

failure to register? 

 A  it was obviously 

t have a decision made 

 

 Q So there was definite discussion that Reno PD would have 

that ability to arrest him for that charge? 

 A Yes. 

 Q Okay.  And the reason that it was never determined whether 

they were going to actually arrest him at that point in time was whether 

he decided to come down to the Reno station voluntarily or not, correct? 

 A  

 Q To -- 

 A That if he had  if he had voluntarily   if there 

was  to  with us to the Reno PD, it 

 

 Q 

Sewall at his apartment complex and said, Mr. Sewall, come down to the 

station with us, we have a few things to talk to you about.  And he said, 

You know what, no, thanks, not doing it, that Reno PD and you would just 

walk away with, with no consequences? 

 A No, actually the intention was that Mr. Sewall wanted to have 

the discussion there at his apartment that that would be fine as well.  So 

we  that was our intention  was to talk to him.  See if he would be 
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willing to talk to us voluntarily, either at his apartment or back at the Reno 

substation. 

 Q Okay.  You had testified that Reno PD approached him first. 

 A They did. 

 Q Okay.  If this was your investigation, if this was your suspect 

and Reno PD was merely there as a courtesy to help because this was 

their jurisdiction, why would they approach him first? 

 A Because it is their jurisdiction.  Because they are the people 

that are familiar with that area. 

 Q 

even hear the very beginning of their introduction to him. 

 A No, I did, absolutely I did. 

 Q Okay.  So you guys got out of the car at the same time? 

 A We were get  as Mr. Sewall parked deeper into the parking 

lot underneath a patio cover for the apartment complex  

he parking lot and we were up at the 

front row kind of  

were to the left of where his apartment building was.   

  So as we saw Mr. Sewall get out of his vehicle, because we 

were alerted to the fact that he pulled into the parking lot, we could see 

that he was getting out of his vehicle.  We could see that the detectives 

from Reno were getting out and we were all basically coming together at 

the same time. 

 Q Right. 
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 A Just they got  they were in a position to talk to him first and 

introduced him  basically introduced us simultaneously to introducing 

themselves. 

 Q All right.  Now as seasoned officers, you guys have various 

ddressing a strange person 

or a suspect in order to make sure they were safe, correct? 

 A  

 Q Okay. 

 A We develop that over time, yes. 

 Q And so in this particular moment you had the Reno PD that 

was addressing him front on and you and Detective Hefner or Sergeant 

Hefner came up from behind him, correct? 

 A No, from the side. 

 Q From the side? 

 A Um hmm. 

 Q So it would really be from the side  

  THE COURT:  Is that yes? 

  MR. MANN:  -- and  

   

  THE COURT:  For the recording.  

  THE WITNESS:  Yes. 

BY MR. MANN: 

 Q It was from the side and back to an angle, correct? 

 A Back to   no, Mr. Sewall was deeper in the parking lot.  As he 

came out we were at the curb that  of the sidewalk that he was walking 
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towards.  So he would actually  as he was walking we would have been 

off to his left but forward of where he was at. 

 Q All right.  Now Ms. Weckerly had asked you that you guys 

were all in plain clothes -- 

 A Yes. 

 Q -- ave a gun? 

 A Yes. 

 Q You have a badge? 

 A Yes. 

 Q Same with Reno PD? 

 A Yes. 

 Q Do they wear any sort of bullet proof vests under their 

clothes? 

 A   

 Q Do you? 

 A No, I did not. 

 Q Does Sergeant Hefner, to your knowledge? 

 A  

 Q Okay.  Fair enough.  And when you started to take over the 

conversation with Mr. Sewell, the Reno PD stepped off to the side to be 

slightly behind Mr. Sewall, correct? 

 A y stood.  As I recall they were 

more off to  off to my right as, as was Investigator Hefner as he spoke to 

Mr. Sewall. 
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 Q All right.  And it would be fair to say thought that here we have 

Mr. Sewall being addressed out of the blue, right?  He had no idea that 

you guys were coming? 

 A  

 Q In the parking lot of his apartment building now being 

addressed by four separate detectives? 

 A No, I know there were  yes. 

 Q Yes. 

 A Yeah.  Yes.    

 Q Okay. 

 A Because there were approximately five of them and then I 

know two and then the two of us --   

 Q So. 

 A -- investigators. 

 Q To your knowledge, Mr. Sewall knew of at least four detectives 

wanting to talk to him directly?   

 A He  

 Q  

 A  -- he was  

 Q -- Sergeant Hefner  

 A -- immediately informed that two people want  

 Q -- and the two Reno PD. 

   

  THE WITNESS:  He was immediately informed that two 

people wanted to speak to him. 
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BY MR. MANN: 

 Q Okay.  But four of them were addressing him? 

 A Yes. 

 Q Okay. 

 A Well, no.  One Reno person spoke and one of us spoke, that 

was Investigator Hefner, so two people were speaking to him.  There 

were four people present. 

 Q  

  THE WITNESS:  Bless you. 

 Q -- whether Mr. Sewall was aware of the other three Reno PD 

that, that were there, correct? 

 A  

 Q 

Mr. Sewall saw them. 

 A He may have. 

 Q Okay.  Now when talking to Mr. Sewall you said w

talk to you, you never offered the option of we can go to your apartment 

and talk to your apartment, correct? 

 A No -- 

 Q You never made -- 

 A -- not at that point. 

 Q -- 

 

 A Correct. 
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 Q Okay.  So to say that you would have talked to him anywhere, 

it was in your interest to go down to the station and talk? 

 A  

 Q Okay.  And you had already arranged with Reno PD that 

and have a conversation with him? 

 A 

in but we specifically talked about a room where there would be recording 

capabilities, yes. 

 Q Now you said you were in a rental car. 

 A Yes. 

 Q And they were in government issued police cars that were 

unmarked, correct? 

 A No, their vehicles are basically u/c vehicles, undercover 

 they didn  there was nothing that 

would indicate that they were police vehicles. 

 Q Okay, but  

 A They may have had emergency equipment they were secreted 

 

 Q Did you see the inside of these vehicles? 

 A No. 

 Q Okay.  So y

vehicles? 

 A No. 

 Q All you can testify to is how they looked on the outside? 

AA 000229



 

Page 34 

 

1

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

 

 A Correct. 

 Q Okay.  And to you they looked like a undercover Lincoln-type 

car? 

 A They just looked like regular vehicles.   

 Q Okay. 

 A   no, one of them was a truck as a matter of 

fact. 

 Q So if this was your suspect and you have a perfectly good 

 

 A Again because it was  d 

items in the back seat of our car.  We had our luggage in the back seat of 

our car.  We had  the case file was in the back seat of our car, so it was 

just more conducive to have Reno give him a ride.   

 Q And so then when you  you let Reno PD take him over to the 

station? 

 A We all went together, yes. 

 Q  

 A No, we were driving together. 

 Q Yeah.  So you let Reno PD take him? 

 A Correct. 

 Q  

 A No. 

 Q ow anything about how he was addressed or 

anything about what was going on inside that car? 

 A No. 
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 Q 

how  how the situation looked -- 

 A No. 

 Q -- inside the car?  You agree though that one of the seasoned 

detectives sat directly behind Mr. Sewall? 

 A 

was in the vehicle behind  or the seat behind him but there was 

somebody sitting in the back seat as I recall. 

 Q Okay.  But it is a detective who has to pass various tests, 

correct? 

 A he could be brand new.  I have no idea. 

 Q Okay.  And the person driving was also a detective? 

 A Yes. 

 Q And they drove down to the Reno Police Station? 

 A Yes. 

 Q And then you guys all got out of the car, all four of you, and 

walked Mr. Sewall into the Reno Police Station? 

 A Again, I believe Mr. Sewall went in a different entrance and 

then went back to the interview room.  And we went through the front of 

the station because we parked out front.  They  we have public parking 

that was out in front. 

 Q All right.  So Mr. Sewall, in fact, came in through the back 

where all the other suspects  Reno PD, go through the back? 

 A  know what 

their habit is. 
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 Q Okay. 

 A I just know that their, their vehicle parking is there. 

 Q All right.  And so when you arrived Mr. Sewell was placed into 

this interview room? 

 A Correct. 

 Q 

 

 A Correct. 

 Q All right.  Now you said that when Mr. Sewall was placed in 

the car, Ms. Weckerly had asked you did anyone pat him down, or 

anything like that, correct? 

 A Yes. 

 Q  or anything? 

 A  

 Q  you had to walk back to 

 

eyes on Mr. Sewall the entire time? 

 A I saw Mr. Sewall get in the vehicle and I saw that he had not 

been patted down by anyone or placed in handcuffs. 

 Q All right.  And then when he went to the station you said you 

entered from the front entrance and he entered from the back entrance, 

y  

 A I have no idea.  No one informed us that he had been patted 

down. 
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 Q All right.  So you have no direct knowledge as to whether he 

was ever actually patted down or not? 

 A No.. 

 Q Okay.  Now -- s

exhibits 1 through 4, this looked like the interview room to which you 

conducted. 

 A Yes. 

 Q 

proposed 3, that the orange chair in that  in those pictures was in fact 

where, where Sergeant Hefner sat; is that correct? 

 A  

 Q Okay.  But that was the location.  Do you need to see these 

pictures or  

 A No, I, I recall. 

 Q -- if I can get this marked, Your 

Honor, please. 

  THE COURT:  Sure  

  MR. MANN:  And actually, Your Honor, this was attached to 

 

  THE COURT:  Well, we can mark that. 

  MR. MANN:  Okay. 

   so 

 

  MR. MANN:  All right.  And Ms. Weckerly, do you have any 

problem getting it? 
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  MS. WECKERLY:  No, no. 

   

  o be admitting it, Your 

Honor. 

  THE COURT:  Right. 

  MR. MANN:  Okay.  If I may approach? 

  THE COURT:  You may.  You may move freely. 

  MR. MANN:  Thank you. 

  THE MARSHAL:  And the overhead is working, Counsel -- 

  MR. MANN:  Ahh. 

  THE MARSHAL:  -- if  

  MR. MANN:  S nexperienced  perfect. 

  

think  

  

maybe? 

  THE MARSHAL: Yeah. 

  THE COURT:  Oh, there we go.   

  THE MARSHAL:  There we go. 

BY MR. MANN: 

 Q All right.   So this is a screen shot.  This is defense admitted 1 

 A, of your interview with Mr. Sewall, does that look correct? 

 A Yes. 

 Q All right.  Now you are, as you said, at the corner of those two 

chairs? 
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 A  

 Q The two couches, sorry.  And Mr.  or Sergeant Hefner is 

actually in a different spot than the chair that you had said where he was 

sitting, correct? 

 A He is currently, yes. 

 Q Okay.  And so that is directly in front of the door, correct? 

 A No. 

 Q Okay. 

 A The door  the door  you can see my mouse is more in this 

 

 Q Okay.  So this is, I think, actually -- do you have yours?  So I 

make sure that I use the right numbers? 

 A I think I   

 Q  

 A Mm hmm. 

 Q That was where you said Detective Hefner was sitting, but 

actually you agree that he was sitting more about here, correct? 

 A Right.  With his back to the wall. 

 Q Okay. 

 A  

 Q So closer to where the door is, correct? 

 A Right. 

 Q Okay. 
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 A Where the still shot

only one in a fixed chair.  So he had times where he was closer to the 

couch because he had his items sitting on that chair. 

 Q So this is a picture  

 A  

 Q -- that the State put in their motion.  This is what they put 

together.  Are you saying now that Detective Hefner was just rolling back 

and forth around? 

 A Not saying it  at different points in the hour and a half that we 

were in there but, yes, 

exactly where he is.  It was closer to the couch where, or 

now. 

 Q All right.  But you agree though that he was closer to the door 

in this picture? 

 A  

 Q Okay.  And that Mr. Sewall is actually further from the door in 

this picture than you had originally suggested? 

 A  at.  

He, he   I was sitting in a 

fixed chair and for  

-- 

 Q Okay. 

 A -- now and again because he was sitting closer to me at some 

points. 
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 Q 

Detective Hefner move from his current position, correct? 

 A 

at all for Mr. Sewall to get up and walk to the door.   

 Q Now, have you watched the video recently? 

 A Not recently, no. 

 Q You do know that you had testified today that he  there was 

no time that Mr. Sewell needed to go to the bathroom, correct? 

 A member him ever saying anything about needing 

to go to the bathroom. 

 Q All right.  There was a time though that when Mr. Sewall had 

to take your DNA I have chew in  my 

mouth, 

  

   

obviously to interpret what he said about whether or not he actually 

requested an attorney or thought about whether or not he, you know, 

would need an attorney.  Obviously the Court can make that 

 

  THE COURT:  All right.  So Mr. Mann just say when this was 

said or that was said -- 

  MR. MANN:  Your Honor, I have  

  THE COURT:  --  interpreted or, 

question really.   
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  MR. MANN:  Well, I mean it  e 

might as well get to  

  THE COURT:  Okay.  Go ahead. 

  MR. MANN:  I have the transcripts of the surreptitious 

recording. 

  THE COURT:  Okay.   

  MR. MANN:  Do you want  it was also  

   

  MR. MANN:  -- attached to the  

  ve got it  

  MR. MANN:  --  

  THE COURT:  -- in front --  

  MR. MANN:  Okay.  If I may approach with the witness  

  THE WITNESS:  As do I, Your Honor. 

   

  THE WITNESS:  As do I. 

   

  MR. MANN:  Okay. 

  THE WITNESS:  May I consult mine, Your Honor? 

  THE COURT:  Sure.  Well, wait. 

   

  THE COURT:  Let him ask you  

  THE WITNESS:  -- at least. 

  THE COURT:  -- a question and then if you need to consult 

the transcript to say  

AA 000238



 

Page 43 

 

1

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

 

  THE WITNESS:  Sitting right there. 

  THE COURT:  -- 

 

  THE WITNESS:  Yes, Your Honor. 

  THE COURT:  All right.   

BY MR. MANN: 

 Q Can you turn to page 14?  Are you there? 

 A I am there. 

 Q Okay.  In the middle of page 14 you have Mr. Sewall saying to 

 and 

asking whether it needs to be washed out or not, correct? 

 A Correct. 

 Q Okay.  And that was in direct response to Sergeant Heffner 

saying that we need to take your DNA?   

 A  

 Q Okay.  And there is a break in the video at this point where 

Sergeant Hefner then escorts Mr. Sewall out of the room, correct? 

 A No. 

 Q No? 

 A No. 

 Q At 5:22 p.m. on January 11th, 2018, Sergeant Hefner does not 

escort Mr. Sewall out of the room? 

 A  

 Q 

Copenhagen out of his mouth and washed it out? 
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 A I, I   penhagen 

so he may have gone with Investigator Hefner for the  for the chew.  I 

 

 Q Okay.  Your memory of that day though, good, bad, 

indifferent? 

 A 

out the chew.   

 Q All right.  Now you  sorry.  Ms. Weckerly had also asked you 

whether  whether  let me rephrase.  When you sat down with Mr. 

Sewall you had asked  you being you and Sergeant Hefner because 

you guys were both asking him questions -- asked him information about 

his gun, correct? 

 A Yes. 

 Q Okay.  That was how you started the conversation, correct? 

 A Yes.  Investigator Hefner. 

 Q And in that conversation Investigator Hefner told him that the 

gun that was seized in San Diego had been test fired, is that correct? 

 A He suggested that the destroyed firearm in 2004 had been 

test fired. 

 Q Okay.  But that is not an accurate statement, is it? 

 A No. 

 Q  you ever 

,

or we did not.   That is not a correct statement, correct? 

 A No, that is a correct statement. 
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 Q So how is it correct if you lied to him about the fact that it had 

been  

 A That   his fire  his firearm 

had been test fired.  We suggested that there are jurisdictions that prior 

to destroying a firearm, will test fire them.   

 Q Now  so it was strongly suggested then that the gun had 

not actually his gun that had been test fired, but that most guns are test 

 

 A It was suggested to him that in some jurisdictions that prior to 

 

 Q Okay. 

  THE COURT:  And was the point of that to create in his mind 

the possibility that it may have been test fired? 

  THE WITNESS:  Yes, Your Honor. 

  THE COURT:  All right.   

BY MR. MANN: 

 Q Now during the course of the interview with Mr. Sewall he 

became  he became concerned that he was about to be arrested, 

correct? 

 A  

 Q And in fact he went over again and again with you about the 

fact that he is going to be in a jail cell tonight? 

 A I recall at least twice where he had  he had mentioned that  

the possibility of being in a jail cell, yes. 
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 Q And this was before he gave a statement to which you brought 

out your personal recorder to record him? 

 A No, the recorder was out but, yeah, prior to turning it on 

officially, yes. 

 Q And he said to you that the way he saw it, that he would 

definitely be going to jail tonight? 

 A definitely, 

said that. 

 Q All right.  Can you turn to page 39?  On the top he says, 

 unintelligible -- 

 cells  cell   

 A Yes. 

 Q All right.  To whi Now what 

Reno 

as an ex-

Now if they decide  

any control over that, you know, juris ight? 

 A Correct. 

 Q Okay.  And then on page 47  are you there detective? 

 A I am. 

 Q  

forward to  unintelligible  ight? 

 A Yes. 

 Q All right.  And Hefner responds 
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 A Yeah. 

 Q But I see  But I see that happening in 

my ver Correct? 

 A  

 Q  

 A  he stops.  Either that or it connects 

to his, his n Mm hmm

acknowledgement or affirmed it. 

 Q Okay.   

 A    

 Q  I, 

 

 

A Mm hmm.  

 Q -- 

 what any  

anything about it.  But you know, well, have discussions with them about 

you.  Whatever your accommodations are, like, by yourself, right? 

 A Correct. 

 Q Okay.  And this is again before he gives any substantive 

statement to you.   

 A Yes. 

 Q Okay.  And you guys are already talking about him being in jail 

and making good accommodations for him when he goes to jail, correct? 

 A  
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 Q Okay.  But we all know that you have a murder suspect that 

Reno has been involved in that dedicated at least 10 detectives to a 

not going to arrest him? 

 A I  the probabilities, I, obviously they did but I   it 

 

 Q All right.  And at page 48, are you there detective? 

 A I am. 

 Q Okay.   

 A We  I think we already switched to it.  Yeah. 

 Q In the middle you have Sewall sayi

today.  Correct? 

 A Yes. 

 Q Okay.  And it is  Hefner responds,  it  not so much like 

I said, Not with us.  If you give us a statement, confession tonight, yeah, 

, 

 

could arrest you right now.  They even mentioned that but, unintelligible, 

 

  And i  t

 

 A Yes. 

 Q Okay.  So you are essentially telling him, hey, look, give us a 

 

AA 000244



 

Page 49 

 

1

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

 

 A In what, in what sense? 

 Q ations. 

 A Well again  

 Q Right? 

 A --  

we can talk to the corrections officers and see that somebody be 

secluded by themselves. 

 Q Okay.  And so it was your understanding, hey, give us what 

we want and, 

some sort of accommodations at the Reno jail? 

 A No, that should the decision be made by Reno that he be  he 

be taken into custody for the ex-felon failure to register, that we would 

talk to them about him being secluded by himself. 

 Q 

of further conversation with you about anything that you wanted to talk 

abou

accommodations for him? 

 A 

way. 

 Q rstand what you were saying to 

regarding the statement  

 A Again there  he was concerned about the possibility of, of 

being in a jail cell.  We told him that should Reno take him into custody 
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for the ex-felon failure to register, that we would talk to him about being in 

his own jail cell.  We were being courteous towards him. 

 Q Okay. 

 A It was a friendly environment.  It was  the exchange back and 

forth was. 

 Q y 

going to jail tonight  

 A In, in the sense that we were having a conversation again that 

was not heated in any way or angry in any way.  It was  I mean, I think 

guys that just 

sitting there talking. 

 Q And one of those guys saying, 

tonight.  

 A  

about going to a jail cell.  Or he saw it going that direction, I guess. 

 Q dulgence.   

          So referring back to the issue of the gun being test fired, can 

you turn to page 5?  Are you there detective? 

 A I am. 

 Q Okay.  On the top, now just for clarification, Q1 in this  in this 

transcript is referring to Detective Hefner, right?   

 A Investigator Hefner, yes. 

 Q And Q is referring to you

referring to him as Investigator Hefner; is that the appropriate  
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 A 

commissioned officers with the police department so.  I was a former 

 

 Q I, I always apply the status of, whatever your highest status is 

  

 A use, Counsel. 

 Q Fair enough 

  Okay.  And Hefner says at the, the last part at the top line.  

the woman th that  that Debbie person that you 

were talking about, the investigator specialist, right? 

 A Right.  Well  

 Q Okay.  And so  

 A -- just  

hypothetical person in every department that has all of the inside 

deeper and find all this information out and that we had -- we suggested 

to him that we had contact with that type of a person with San Diego PD 

that can get that kind of information. 

 Q If you turn to page 4. 

 A  

 Q And towards the middle top, Q1, it s

experience is exclusively  
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 A Patrol. 

 Q  

 A  

 Q -- 

had one in Metro, her name was Florence Kitchen and she worked in 

records.  And then he proceeds to tell a story about this person Florence 

Kitchen, correct? 

 A Right. 

 Q About her physical issues and things like that, but that she 

could find anything. 

 A Right. 

 Q And then he goes onto say that, that you guys had a 

investigative specialist find his gun that you say was a .357 that San 

Diego took, right? 

 A Right.  With San Diego, that archetypal person --   

 Q Right. 

 A -- was able to find that -- 

 Q Okay.   

 A --  

 Q And it says  so our records.  In Q1 towards the bottom our 

records from San Diego show that they took a .357 from you when you 

got arrested 

n Mr. Sewall goes on and says, well, I think 

it was a .22, correct? 

 A Yes. 
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 Q Okay.  And then we get to page 5 where he then goes through 

this process of  like I 

and, oh, the gun was destroyed but it was test fired and that woman 

found it.  Okay? 

 A Yes. 

 Q So the implication is that woman being the person from San 

Diego. 

 A That archetypal person, right. 

 Q Okay.  But, in fact, to your knowledge to this day, that gun, in 

fact, was never test fired?  

 A It was destroyed in 2004, and to my knowledge it was never 

test fired. 

 Q All right.  Now in this interview, relatively quick, about 15 

minutes into the interview there was a time when Mr. Sewall made a 

mention of a woman, correct? 

 A Yes. 

 Q Okay.  Can you turn to page 13, please? 

 A  

 Q 

information that you had placed out here and like what you have sitting 

over there and what you have said, I mean, 

e being charged with something.  

          . 
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luntary or not, I need a lawyer.  

Correct? 

 A Yes. 

 Q 

 

 A Well he does say I think  

 

 Q Okay. 

 A -- one sentence. 

 Q 

voluntarily or not, I need a lawyer.  Right? 

 A  . 

 Q  

 A  

 Q Okay.  Now you and Investigator Hefner took that to mean two 

different things? 

 A Yes. 

 Q Okay.  You took that to mean that Mr. Sewall was say

think I need a lawyer.  Correct? 

 A Yes. 

 Q And it is clear to you at that time that Investigator Hefner took 

 

 A 

had left momentarily to talk about the crime scene analyst arranging for 

them to come in at some point in time. 
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